
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 30. 7. 2020 

Místo:  restaurace Pizza Coloseum Brno (Vídeňská 1, 639 00 Brno) 

Čas jednání: 17:00 – 19:45 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský, 

Petr Šíma 

Sekretariát: Pavel Brückner, Michal Havelka, Petr Plodík 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Šíma 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z jednání VV ČF 

3) Materiály z regionálních komisí 

a. KRD – základní školení 

4) Informace ze sekretariátu 

5) Čerpání rozpočtu 2020 

6) Rozvojový plán regionu 

a. Dlouhodobý rozvojový plán 

b. Roční rozvojový plán 

c. Programy podpory 

 

7) PP3 – schválení oddílů zelené skupiny 

8) Stanovení termínů jednání RVV do první poloviny sezóny 20/21 

9) Různé 

 
 

Ad1) Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Ověřovatelem zápisu Petr Šíma. 

Schválen program jednání. 

 

Ad2) Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z posledního jednání VV, kterými byly zejména: 

- systém práce s talentovanou mládeží; 

- úprava soutěžního řádu pro případ pokračování pandemie. 

Ad3) Petr Galasovský informoval o přípravě základních školení rozhodčích ze strany KRD. Bylo vypsáno 7 

termínů pro školení nováčků celkem na 4 místech regionu (Brno, Znojmo, Zlín, Staré Město). 

 

Ad4) Informace ze sekretariátu – Petr Plodík informoval o připravované rekonstrukci kanceláře regionálního 

sekretariátu. Připravuje se změna formátu jednání RS. 

Krátce diskutována otázka úpravy organizace metodického úseku, ke kterému nebyla členům VV JMaZL 

zaslána aktuální informace. Oficiálně nebyla zaslána informace o ukončení působení Marka Zvala v pozici 

metodika regionu. VV JMaZL žádá nesoutěžní úsek o zaslání informací k úpravě organizace 

metodického úseku. 



 

 

 

Ad5) Rozpočet – Petr Galasovský a Petr Plodík okomentovali aktuální stav rozpočtu. Petr Šíma připomněl, 

že budoucí čerpání rozpočtu je výrazně odvislé od průběhu situace s epidemií koronaviru. Petr Plodík 

v případě potřeby bude dále konzultovat rozpočet s T. Frankem. 

 

Ad6) Rozvojový plán regionu – mezi členy VV JMaZL proběhla rozsáhlá diskuse nad návrhy rozvojových 

plánů podle nově schváleného konceptu čtyřletého a jednoletého cyklu. 

a) Dlouhodobý rozvojový plán 

b) Roční rozvojový plán 

c) Programy podpory připravené regionem 

Ad7) PP3 – schválení oddílů zelené skupiny z těchto přihlášených oddílů: 

- Atlas Blansko  6 pro; 0 zdržel se; 0 proti; 

- Florbal Hodonín 0 pro; 3 zdržel se; 3 proti; 

- Orel Uherský Brod 5 pro; 1 zdržel se; 0 proti; 

- SFK Kozel  6 pro; 0 zdržel se; 0 proti; 

- Spartak Hluk  5 pro; 1 zdržel se; 0 proti; 

VV JMaZL schválil oddíly Atlas Blansko, Orel Uherský Brod, SFK Kozel a Spartak Hluk. 

VV JMaZL neschválil oddíl Florbal Hodonín. 

 

 

Ad8) Stanovení termínů jednání RVV do první poloviny sezóny 20/21: 

- 3. září (čtvrtek) od 20:30 hod. 

- Od 13. října pak každé druhé úterý v měsíci. 

 
Termín příštího jednání: 3. 9. 2020 


